
Návrh na zmenu podmienok pre usporiadateľov CC Slovensko, ktorý predkladáme Valnému 

zhromaždeniu Slovenskej federácie pétanque. 

 

   CC Slovensko by mal byť podľa nás výstavný turnaj slovenského petangu a podľa  možno 

neskromného názoru tak aj je.  Svedčia o tom  každoročne prevažne pozitívne reakcie účastníkov a  

takmer vždy najväčšia účasť na turnajoch CC v roku.  

 Turnaj CC, ako vlastne jediný na Slovensku má v porovnaní s bežnými rebríčkovými turnajmi 

množstvo  podmienok ,ktoré žiaľ  znemožňujú organizátorom  , aby sa množstvo a kvalita účastníkov 

neustále zvyšovala a našim hráčom prinášala  silnejšiu konkurenciu čo najbližšie, bez vysokých 

nákladov na cestovanie.  

Ostatné rebríčkové turnaje majú  stanovený v podstate iba systém , ihriská a čas registrácie a to je  

pomerne nenáročné a všetko ostatné je v réžii organizátora, bez podmienok zaistenia, stravy, 

parkovania, ubytovania, obmedzenia výšky štartovného a bez akéhokoľvek odvodu nadriadenému 

orgánu.   

Tento návrh sa týka v prvom rade finančných podmienok , ktoré organizátora CC obmedzujú 

v zaistení lepšej kvality.  

Technické podmienky považujeme za správne a doterajší organizátori ich v mnohých bodoch vysoko 

prekračovali. 

Čo sa týka finančných podmienok tak , súhlasíme s odvodom 1€ na hráča štartujúceho na turnaji CC, 

napriek tomu že žiaľ  doteraz nepoznáme presné znenie tohto rozhodnutia, iba z posledného 

zasadnutia pSFP, kde je daný ako jedna z podmienok.  Na zasadnutí zástupcov krajín CC, kde som bol 

prítomný bol  daný návrh na odvod 1€ , ktorý by bol +1€ ku štartovnému.  

Verím, že takýto odvod , ktorý sa rozdeľuje pre prvé tri krajiny ročníka, bude motiváciou aj pre našich 

hráčov pre častejšiu a kvalitnejšiu účasť na turnajoch CC(určite by bolo vhodnou stimuláciou  napr. 

prísľub uhradenia nákladov našim najlepším reprezentantom na CC) 

Opätovne žiadame , aby sa zrušil povinný odvod vo výške 20% z vybraného poplatku za hráčov 

štartujúcich na CC a pridávame návrh na zrušenie stropu štartovného.  

Tu by sme chceli pripomenúť niekoľko dôvodov. 

a.) Usporiadateľ slovenského CC, ako jediný zo šiestich krajín odvádza 20%, aj keď má stanovené 

rovnaké podmienky ako ostatní( okrem iného rakúsky organizátor mal štartovné 15€) 

b.) Usporiadateľ slovenského CC , ako jediný zo slovenských organizátorov rebríčkových turnajov 

má určený odvod a strop štartovného 

c.) Usporiadateľ slovenského CC neodvádza 20% iba zo štartovného , ktorý zahŕňa napr. ceny, 

náklady na prípravu ihrísk a osvetlenia , ale takýmto odvodom sa všetkým účastníkom 

navyšuje cena za raňajky, obedy, nápoje a pod. služby, pretože z nich musí odviesť 20%. 

d.) Ak by usporiadateľ slovenského CC dodržal dané podmienky a odviedol takéto povinné 

odvody(1€ za hráča + 20% z 11 €) , zostalo by mu na pokrytie nákladov 8,80€, a čuduj sa 



svete, bodovaných turnajov zaradených do rebríčka SFP bolo za rok 2015  -  34 a z toho na 15 

turnajoch bolo štartovné 9€ a viac a na 10 turnajoch 8€........Prepáčte je to porovnateľné ? 

e.) Predstavitelia klubov a budúci možní usporiadatelia turnajov CC Slovensko......Prosím 

zamyslite sa nad tým 

 

 

Takto znie oficiálny návrh : 

1.) 

Usporiadateľ turnaja CC, odvádza do fondu CC 1€ za každého hráča štartujúceho na turnaji 

CC Slovensko  

2.) 

Ruší sa odvod vo výške 20% z vyzbieraného  štartovného za všetkých hráčov v prospech SFP 

3.) 

Ruší sa horná hranica výšky štartovného na CC Slovensko vo výške 12€ 

4. 

Usporiadateľ je povinný v prihláške uviesť výšku štartovného , aby tento bod mohla výberová 

komisia brať , ako dôvod výberu , resp. nevýberu kandidáta  

5.) 

 Usporiadateľ  je zároveň povinný výšku štartovného uvedenú v prihláške na turnaji  dodržať , 

pod sankciou.(jediná možnosť zmeny, je vzájomná dohoda oboch strán.) 

 

Návrh vypracoval Lubomír Šedivý , číslo licencie SVK 003 

Návrh predkladá Slovenský petangový amatérsky klub  , so sídlom Ilýrska 2/A,85110 

Bratislava, ako riadny člen S.F.P. 

 

V Bratislave 25.11.2015 


